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استقلال رستم آشورماتوف را می خواهد
یک رس��انه ازبکستانی مدعی شد 
که باش��گاه اس��تقلال تهران خواهان 
جذب »رستم آشورماتوف« مدافع تیم 

ملی فوتبال ازبکستان شده است.
 »UPL« س��ایت  گ��زارش  ب��ه 
ازبکس��تان، در دنیای فوتبال تحولات 
مهمی درباره انتقال رستم آشور ماتوف 

مدافع ازبکستانی، در حال رخ دادن است. باشگاه استقلال تهران علاقه مندی 
جدی خود را به جذب این بازیکن اعلام کرده اس��ت و کلارنس س��یدورف، 

مشاور ورزشی باشگاه استقلال، در این انتقال نقش فعالی دارد.
اس��تقلال پیشنهاد رس��می به باش��گاه روبین کازان ارائه کرده اما این 
باشگاه روس��ی درخواست مبلغی بیش از ۷۰۰ هزار دلار کرده است که این 

مبلغ برای طرف ایرانی زیاد است و مذاکرات فعلًا متوقف شده است.
سیدورف قصد دارد تیم را تقویت کند و آشور ماتوف یکی از گزینه های 
اصلی برای تقویت خط دفاع اس��تقلال محس��وب می ش��ود. در همین حال، 
احتمال جدایی جلال الدین ماش��اریپوف، دیگر بازیکن ازبک اس��تقلال، نیز 

وجود دارد.
باش��گاه روبین کازان فعلًا تمایلی به فروش آش��ورماتوف ندارد، هرچند 
او اغلب نیمکت نش��ین اس��ت. قرارداد این بازیکن تا سال ۲۰۲۵ اعتبار دارد. 
 از س��وی دیگر، باش��گاه نفتچی باکو نیز در صف متقاضیان این مدافع است

 و قصد دارد به زودی پیشنهادی رسمی ارائه کند.
 

اختلاف یک میلیون دلاری استقلال با باشگاه 
روسیه ای برای دریافت رضایتنامه حسین نژاد

باش��گاه اس��تقلال ب��رای دریافت 
رضایتنامه حس��ین نژاد با باشگاه روس 

اختلاف قیمت دارد.
 باشگاه اس��تقلال در فصل نقل و 
انتقالات به دنب��ال جذب محمد جواد 
حسین نژاد بازیکن دینامو ماخاچ قلعه 
روس��یه است.استقلال برای جذب این 

بازیکن با ارسال نامه ای خواهان جذب حسین نژاد شده است و باشگاه برای 
رضایتنامه این بازیکن حاضر است مبلغ  ۱/۵میلیون دلار پرداخت کند که با 

مخالفت باشگاه روسیه ای مواجه شده است.
باش��گاه استقلال با ارس��ال یک نامه دیگر از باشگاه روسیه ای خواسته 
اس��ت آنها مبلغ مورد نظر خودش��ان را اعلام کنند ک��ه طبق پیگیری های 
ایسنا چیزی حدود ۲/۵ میلیون دلار است که باید دید آیا مسئولان استقلال 
چنین مبلغی را فقط برای دریافت رضایتنامه حس��ین نژاد پرداخت خواهند 
کرد یا خیر.قرار اس��ت تا اواخر هفته تکلیف حضور این بازیکن در اس��تقلال 

برای فصل آینده مشخص شود.

خبـــرخبـــرنامه

ملارد-برزگر
در آیین معارفه شهردار ملارد، خدابخش محمدزاده پودینه با 
ارائه برنامه هایی دقیق، بر شفافیت، تسریع در پروژه های عمرانی و 
حذف حاشیه ها از مدیریت شهری تأکید کرد و گفت: »دفتر بنده 

همواره به روی مردم باز است.
خ��دا بخش محمدزاده پودینه ضمن خیر مقدم گویی خدمت 
امام جمعه شهرس��تان ملارد، اعضای ش��ورای تأمین شهرستان، 
دادس��تان ملارد، فرماندار ملارد، ش��هرداران و اعضای ش��وراهای 
اسلامی شهرهای همجوار، و همچنین سرپرست دفتر امور شهری 

و شوراهای استانداری تهران گفت:با آغاز مسئولیت خود در مدت 
باقی مانده از دوره شش��م ش��ورای اسلامی ش��هر، این اطمینان را 
می دهم که تمامی نکات مطرح ش��ده از س��وی امام جمعه محترم 
و دادس��تان گرامی در جلس��ه معارفه را با ج��ان و دل پذیرفته ام 
و آن ه��ا را در اولوی��ت برنامه ه��ا و اقدامات خود ق��رار خواهم داد 
وبا تمام توان و جدیت، برای تحقق مس��ائل و اولویت های شهری 

تلاش خواهم کرد.
 شهردار ملارد ادامه داد:برخی از این موضوعات در کوتاه مدت 
قابل اجرا هس��تند و برخی دیگر نیازمند برنامه ریزی بلندمدت اند 

که ان شاءالله با همکاری و همراهی همکارانم در مجموعه مدیریت 
شهری ملارد پیگیری و اجرایی خواهند شد.

وی اف��زود:در م��دت زم��ان باقی مان��ده، اج��رای پروژه های 
اولویت دار و تأثیرگذار در حل مش��کلات م��ردم در رأس برنامه ها 
ق��رار دارد. همچنی��ن پروژه ه��ای نیمه تمام��ی که سال هاس��ت 
 ب��ر زمی��ن مانده ان��د، در دس��تور کار تکمی��ل ق��رار خواهن��د 

گرفت.
محم��دزاده پودین��ه ب��ه موضوعاتی که توس��ط ام��ام جمعه 
ملاردبه عنوان دغدغه های مهم مطرح ش��ده بود اشاره کرد و بیان 
داش��ت:از جمله موضوعات مطرح شده توس��ط امام جمعه ملارد  
ش��فافیت در عملکرد مدیران، حل مسائل مالکیتی، و ساماندهی 
وضعیت حمل ونقل ش��هری، ج��زو محورهای اصل��ی برنامه های 

اینجانب خواهد بود.
در همین راس��تا، تأکید می کنم ک��ه دفتر اینجانب همواره به 
روی مردم باز خواهد بود. باید بروکراس��ی های زائد را حذف کنیم 
تا شهروندان در فرآیند مدیریت شهری احساس مشارکت، کرامت 
و همراهی بیشتری داشته باشند وروزهای سه شنبه به صورت ویژه 
ب��ه ملاقات های مردمی اختصاص خواهد داش��ت تا آن دس��ته از 
شهروندانی که زمان محدودی دارند، بتوانند مستقیماً مسائل خود 
را مط��رح نماین��د. همچنین، بنابر تأکید مق��ام معظم رهبری در 
جلس��ه اس��تانداران بر لزوم حضور مس��ئولان در میان مردم، این 

رویکرد را سرلوحه کار خود قرار خواهم داد.
وی افزود:در خصوص موضوع س��د معب��ر نیز، همان گونه که 
دادس��تان محترم تأکید فرمودند، این معضل مش��ترک شهرهای 
مختلف بوده و نیازمند همکاری و هم افزایی تمامی دس��تگاه های 
مرتبط است. شفاف سازی نیز در مسائل مختلف، جزو اولویت های 

اصلی مدیریت شهری خواهد بود.
در رابطه با بافت فرس��وده و اس��ناد ملکی، خوشبختانه قانون 
رسیدگی به اس��ناد قولنامه ای در سال گذشته به تصویب رسیده 
ک��ه می تواند در حل یک��ی از دغدغه های جدی م��ردم و دولت، 
یعنی اسناد غیررسمی، راه گشا باش��د. امیدوارم با همکاری مردم 
و همراهی شورای تأمین شهرستان، گام های مؤثری در این حوزه 

برداشته شود.
خدابخ��ش محمدزاده پودینه گف��ت:از همه همکاران و مردم 
ش��ریف ملارد تقاضا دارم که به این نکته توجه داش��ته باشند که 
ش��هر ما در ماه های گذشته با حواشی متعددی مواجه بوده است. 
اکنون زمان آن اس��ت که همه ظرفیت ه��ا را صرف انجام وظایف 

قانونی و خدمت صادقانه به مردم کنیم.
و بن��ده متعه��د هس��تم که ب��ا روحی��ه تعامل، هم��کاری و 
هم افزای��ی با تمامی نهادها و دس��تگاه های مرتب��ط فعالیت کنم. 
کس��انی ک��ه س��ابقه همکاری ب��ا اینجان��ب داش��ته اند، به خوبی 

 آگاهند ک��ه همواره به دنب��ال تقویت تعامل، همدلی و انس��جام
 بوده ام.

بدون شک با همکاری جمعی می توانیم بر مشکلات فائق آئیم 
و فضای پرداختن به حاش��یه ها را از مدیریت شهری حذف کنیم. 
آنچ��ه امروز بیش از ه��ر چیز به آن نیاز داری��م، وفاق، همدلی و 

تمرکز بر اقدامات ماندگار و مؤثر در سطح شهر است که
امیدوارم با اتحاد، هم افزایی و اتکا به س��رمایه اجتماعی شهر، 
بتوانیم گام های بلندی در مس��یر توس��عه و آبادانی ش��هر ملارد 

برداریم.

تمرکز بر پروژه های اولویت دار، شفافیت و تعامل سازنده؛ آغاز فصل جدیدی 
در مدیریت شهری ملارد

تی��م فوتبال پرس��پولیس در حالی 
لیگ بیس��ت و چهارم را با کسب جایگاه 
س��وم در جدول پشت س��ر گذاشت که 
عدم کس��ب س��همیه آس��یایی پس از 
نزدی��ک به ی��ک دهه حض��ور فعال در 
رقابت ه��ای بین المللی فش��ار روی رضا 
دروی��ش مدیرعام��ل این باش��گاه را دو 

چندان کرد.
با این حال مدیرعامل پرس��پولیس 
به محض پایان لیگ برتر توانس��ت پنج 
بازیکن مه��م را جذب کند تا انتقادها را 
کاهش داده و س��رخ ها را آماده بازگشت 
به ک��ورس رقابت برای قهرمانی در لیگ 

برتر فصل آینده نشان دهد.
تی��وی بیفوما، رضا ش��کاری، امین 
کاظمیان، مجتبی فخریان و پیام نیازمند 
در نخس��تین روزه��ای نق��ل و انتقالات 
تابستانی به پرسپولیس آمدند تا این تیم 
ش��روع طوفانی در جذب بازیکن داشته 

باشد.
با  س��رمربی ترکیه ای پرس��پولیس 
جذب پنج خرید جدید و طبق وعده های 
درویش ب��رای ادامه روند فعلی نس��بت 

به خرید بازیکن��ان مورد نیازش تصمیم 
گرفت گئورگی گولسیانی، ایوب العملود، 
فرشاد فرجی، عیس��ی آل کثیر، مسعود 
ریگی و سعید صادقی را در لیست مازاد 
قرار دهد. البته کارتال برای حفظ نفراتی 
همچون وحید امیری و یاس��ین سلمانی 
نیز همچنان دو دل ماند تا امیری از این 
تصمیم ش��اکی ش��ده و زودت��ر از اینکه 
ع��ذرش را بخواهند از پرس��پولیس جدا 

شود.
محمدحسین صادقی ششمین خرید 
پرس��پولیس در نقل و انتقالات تابستانی 
اس��ت. او که با درخشش کوتاه مدت در 
تیم هوادار توانس��ت به اردوی تیم ملی 
نی��ز راه پیدا کند با پرس��پولیس به طور 
کامل به توافق رس��یده اس��ت و پس از 
بازی های تیم ملی ایران در خردادماه از 
قرارداد سه ساله خود با سرخ ها رونمایی 

می کند.
همچنین پرسپولیس باب مذاکره با 
یک بازیکن داخلی و سه بازیکن خارجی 
را با نظر مستقیم کارتال آغاز کرده است 
تا آنها هم بتوانند با شروع تمرینات پیش 

فصل با پرسپولیس تمرین کنند
درویش پ��س از اینکه خیالش بابت 
ج��ذب گزینه های اصل��ی کارتال راحت 
شد سراغ تمدید قراردادها رفت. او ابتدا 
از امید عالیش��اه خواست تمدید کند اما 
افزایش سرسام آور قراردادهای بازیکنان 
جدید باعث ش��د تا پ��روژه تمدیدی ها 
کمی پیچیده تر شود. به هر حال عالیشاه 
راض��ی ش��د تا پ��س از او س��ایر نفرات 
قدیمی همچون پورعلی گنجی، کنعانی 
زادگان، سرلک، خدابنده لو و… نیز در 

صف تمدید قرارداد حاضر شوند.
با توج��ه به برنامه ری��زی زودهنگام 
کارتال و تمرکز بر هماهنگی پیش فصل، 
پرس��پولیس امیدوار اس��ت با اس��کلت 
جدی��د،  فن��ی  کادر  و  تازه سازی ش��ده 
حض��وری قدرتمن��د در لیگ بیس��ت و 

پنجم داشته باشد.

بازیکن خارجی مد نظر کارتال منتظر اقدام مهم 
باشگاه پرسپولیس 

س��رمربی  محب��وب  بازیک��ن 
پرس��پولیس بار دیگر در آستانه توافق 
نهای��ی با ای��ن تیم ق��رار گرف��ت اما 
پرداخت پول تکلیف نهایی را مشخص 

می کند.
به گزارش  مهر، پس از گزارش های 
رسانه های ترکیه ای نظیر »فاناتیک« و 

»صاباح« در خصوص انتقال فلورن هادرژونایژ به پرسپولیس حالا این بازیکن 
خارجی در مسیر جدیدی برای نهایی شدن این انتقال قرار گرفته است.

این بازیکن که فصل گذش��ته در تیم آلانیا اس��پور ترکیه حضور داشت، 
توانس��ت در ۳۶ بازی برای این تیم به میدان برود و عملکردی قابل توجه از 
خود نش��ان دهد منتظر توافق مالی نهایی با پرس��پولیس است تا بتواند زیر 

نظر اسماعیل کارتال بازی کند.
کارتال که با شناخت کافی از لیگ ترکیه و بازیکنان حاضر در آن به ایران 
آمده اس��ت، تأکید ویژه ای بر جذب این مدافع توانمند داش��ته و حالا اخبار 
حاکی از آن است که مذاکرات میان دو طرف با موفقیت به پایان رسیده است.

هرچند در روزهای گذش��ته برخی گزارش ه��ا از عدم توافق با فلورن هادرژوناژ 
حکایت داش��ت، اما علاقه ش��خصی بازیکن به پیوس��تن به جمع سرخ پوشان 
پایتخت و همکاری با کارتال به همراه پیش��نهاد مالی قابل توجه پرس��پولیس 

باعث شده تا بار دیگر احتمال امضای توافق بین دو طرف ایجاد شود.

فردیناندو دجورجی سرمربی تیم ملی والیبال ایتالیا:

 ایران هنوز تیمی بسیار قدرتمند است
 فردیناندو دجورجی س��رمربی تیم مل��ی والیبال ایتالیا، پس از پیروزی 
مقاب��ل ایران در دومین دیدار تدارکاتی اظهار داش��ت: از نظر ورزش��ی، این 
دو بازی برای ما بس��یار مهم بود چون بازیکنان تیم هنوز به خوبی یکدیگر 
را نمی شناس��ند. این مس��ابقات ب��ه ما کمک کرد ت��ا درک بهتری از برخی 
مکانیزم ها پیدا کنیم. خوش��حالم که توانستیم با چالش های مختلف روبه رو 

شویم، حتی اگر هنوز به هماهنگی کامل نرسیده ایم.
سرمربی تیم ملی والیبال ایتالیا افزود: مقابل ایران بازی بسیار پرفشاری 
داشتیم. ایران هنوز تیمی بسیار قدرتمند است. دیدار اول که در کاوالزه که 
با نتیجه ۳ بر ۲ به پایان رسید، مفید بود زیرا پنج ست پرتنش بازی کردیم، 
هرچند نوس��اناتی داشتیم. اما بازی دوم در پادوا لبخندهای بیشتری دیدم و 

این برای رشد روحیه تیم بسیار مهم است.
کمیل ریخلیتسکی، ملی پوش ایتالیایی با اشاره به عملکرد تیمش در این 
مرحله گفت: نتیجه این بازی های دوستانه تا اینجا مثبت بوده است. در حال 
حاض��ر، نتیجه نهایی اهمی��ت کمتری دارد؛ آنچه برای ما مهم اس��ت، بهبود 
کیفیت بازی و بازگشت به ریتم درست است. در روزهای اخیر نشان دادیم که 

توانایی عبور از شرایط دشوار بازی را داریم و این مسأله اهمیت زیادی دارد. 

نقل و انتقالات تابس��تانی لیگ برتر با تقابل باشگاه 
های مدع��ی قهرمانی در جذب بازیک��ن به روزهای پر 

هیجان خود نزدیک می شود.
گفتنی اس��ت ، نقل و انتقالات تابستانی لیگ برتر 
فوتبال ایران بار دیگر تقابل باشگاه های مدعی قهرمانی 
را در ج��ذب بازیکن به همراه داش��ته اس��ت. از این رو 
دو باش��گاه پرس��پولیس و تراکتور تبری��ز برای جذب 
ش��هریار مغانلو، مهاج��م ایرانی تیم اتح��اد کلبا امارات 
 رقابت را آغاز ک��رده اند تا این مهاجم بلند قد را جذب 

کنند.
ش��هریار مغانلو با عملکرد پر فراز و نشیب خود در 
ترکیب اتحاد کلبا، حالا بار دیگر در آس��تانه بازگشت به 
لیگ برتر ایران قرار دارد. ش��یوه بازی او باعث ش��ده تا 
پرسپولیس و تراکتور به دنبال جذب این مهاجم کارآمد 

باشند. از س��وی دیگر، جدایی احتمالی برخی بازیکنان 
کلیدی در هر دو تیم، نیاز به تقویت خط حمله را برای 

این دو باشگاه بیش از پیش نمایان کرده است.
تراکت��ور به عنوان قهرمان فصل گذش��ته لیگ برتر 

در تلاش اس��ت تا با ج��ذب مغانلو قدرت هجومی خود 
را حف��ظ کند. در س��وی دیگر، پرس��پولیس که نقل و 
انتقالات خوبی داش��ته است طبق نظر اسماعیل کارتال 
دنبال این مهاجم است. کارتال معتقد است که شهریار 
مغانلو می تواند مهره کلیدی در برنامه های بلندمدت او 

داشته باشد.
با ای��ن حال یک��ی از چالش ه��ای اصل��ی در این 
مس��یر رضایت باش��گاه اتحاد کلبا اس��ت. این باش��گاه 
اماراتی به س��ادگی حاضر ب��ه جدایی مغانلو نیس��ت و 
برای این انتقال درخواس��ت مبلغ قاب��ل توجهی کرده 
اس��ت. مذاک��رات میان نماین��دگان دو باش��گاه ایرانی 
و مدی��ران اتح��اد کلبا همچن��ان ادام��ه دارد و نتیجه 
 نهای��ی به تصمی��م بازیک��ن و توافقات مالی بس��تگی

 دارد.

رقابت  پرسپولیس با تراکتور برای جذب مغانلو

رونمایی از خرید جدید سرخپوشان؛

پرسپولیس با اسکلت تازه سازی شده 


